

PRAYERS

Madam Speaker, laid upon the Table,—Certified copy of the Report of the Electoral Boundaries Commission for the Province of Nova Scotia, 1983, pursuant to subsection 19(1) of the Electoral Boundaries Readjustment Act, chapter E-2, R.S.C., 1970. (English and French).—Sessional Paper No. 321-1/464. (*Deemed referred to the Standing Committee on Privileges and Elections*).

A petition was presented by the honourable Member for Yorkton—Melville (Mr. Nystrom).

By unanimous consent, all Orders preceding No. 388 under *Private Members' Public Bills* were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-588, An Act to amend the Criminal Code (gun control);

Mr. Thacker, seconded by Mr. Thomson, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

After debate thereon, the proceedings were interrupted pursuant to Standing Order 24(2).

By unanimous consent, all Orders preceding No. 283 under *Private Members' Public Bills* were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs of Bill C-483, An Act to amend the constitution of Canada (duration of House of Commons);

Mr. Stewart, seconded by Mr. Taylor, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Justice and Legal Affairs.

After debate thereon, the proceedings were interrupted pursuant to Standing Order 24(2).

By unanimous consent, all Orders preceding No. 355 under *Private Members' Public Bills* were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Privileges and Elections of Bill C-555, An Act to amend the Canada Elections Act (publication of the result of opinion polls);

Mr. Stevens, seconded by Mr. Munro (Esquimalt—Saanich), moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Privileges and Elections.

After debate thereon, the proceedings were interrupted pursuant to Standing Order 24(2).

PRIÈRE

Madame le Président dépose sur le Bureau de la Chambre,—Copie authentique du rapport de la Commission de délimitation des circonscriptions électorales pour la province de la Nouvelle-Écosse, 1983, conformément à l'article 19(1) de la Loi sur la révision des limites des circonscriptions électorales, chapitre E-2, S.R.C., 1970. (Textes français et anglais).—Document parlementaire n° 321-1/464. (*Réputé déféré au Comité permanent des privilèges et élections*).

L'honorable député de Yorkton—Melville (M. Nystrom) présente une pétition.

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 388 sous la rubrique *Projets de loi publics émanant des députés* sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-588, Loi modifiant le Code criminel (contrôle des armes à feu).

M. Thacker, appuyé par M. Thomson, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Après débat, les délibérations sont interrompues conformément à l'article 24(2) du Règlement.

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 283 sous la rubrique *Projets de loi publics émanant des députés* sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent de la justice et des questions juridiques du projet de loi C-483, Loi modifiant la constitution du Canada (durée de la Chambre des communes).

M. Stewart, appuyé par M. Taylor, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent de la justice et des questions juridiques.

Après débat, les délibérations sont interrompues conformément à l'article 24(2) du Règlement.

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 355 sous la rubrique *Projets de loi publics émanant des députés* sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des privilèges et élections du projet de loi C-555, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (publication de résultats de sondages d'opinion).

M. Stevens, appuyé par M. Munro (Esquimalt—Saanich), propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déféré au Comité permanent des privilèges et élections.

Après débat, les délibérations sont interrompues conformément à l'article 24(2) du Règlement.